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 Sekreteraren berättade om arbetet för välfårdsområdet.  
 
Det finns många arbetsgrupper som utformar olika samarbetsdirektiv 
och verksamhetsmodeller. I detta skede vet vi ännu lite om 
fortsättningen men nästa år vet vi mera. Arbetet med fortsätter som 
förut i alla fall till en början. 
VFO äldreråd har inte ännu haft fysiska möten eller organiserat sig. 
Några Teams möten har ordnats. 
Äldrerådet poängterade sin roll i beslutsfattandet.  
 

 Taxi Helsinki diskussion om hur det fungerar och åtgärder / 
Innevånarrådet ville diskutera om taxi Helsinki. 
 
Taxi Helsinki fungerar mycket dåligt. Det berättades många om många 
tillfällen då taxin inte har kommit, lämnat klinten på backen, kvar i 
butiken o.s.v. Det här vet vi om och rådet vill att vi gör någonting åt 
saken. Saken förs vidare till ledande tjänstemän. 

 
 Lovisa stads rapport om trafiksäkerhetspromenaden disskuterades. 

 
 Julkortskampanj- Simot ja Siskot arrangerar en julkortskampanj. 

Seniorservicen samlar in kort på olika ställen i stan och delar sedan ut 
dem till hemvårdsklienter och till boendeenheter för äldre. 

  
 Utdelning av halkskydd i november. 

Vi diskuterade hur och åt vilken åldersgrupp som halkskydd ska delas 
ut. De här halkskydden är menade för äldre 70+. Sekreteraren har varit 
i kontakt med bibliotekschefen och det passar att bokbussen har med 
sej ett antal skydd.  
 
Därtill delas de ut på seniorservicen.  
 
Halkskydden är köpta av medel från seniorfonden. 

 
    

 
  


